
WAT VINDT U VAN DE ROTONDE OP HET DELFLANDPLEIN? 
 

Vlak voor de zomer zijn de resultaten van een 
verkeersveiligheidsonderzoek bekend 
gemaakt door de gemeente Delft. Deze 
resultaten zullen binnenkort in de 
gemeenteraad besproken gaan worden om 
het plein veiliger te maken! 
 
Als gemeenteraad willen we alle belangen, 
ideeën en suggesties wegen teneinde juiste 
keuzes te kunnen maken. Daarom willen we 

ook de mening en ideeën horen van mensen die de rotonde regelmatig gebruiken. 
 
Gebruikt u de rotonde als voetganger, fietser of automobilist? Gebruikt u de rotonde 
vaak of weinig? Heeft u ideeën over hoe deze rotonde verbeterd kan worden of vindt 
u dat de rotonde goed is zoals hij nu is? 
 
Wij nodigen u graag uit voor een discussieavond over de rotonde op het 
Delflandplein.  
 
Deze avond zal (waarschijnlijk) bestaan uit: 
- Korte presentatie van het verkeersveiligheidsonderzoek 
- Interview met Delftse rotonde expert 
- Splitsing van de deelnemers in groepen om zo tot discussie te kunnen komen 
- Samenvatting en afsluiting 
 
I.v.m. Corona is er maar ruimte voor een beperkt aantal deelnemers. Daarom vragen 
wij u aan te melden onder vermelding van naam, e-mailadres en/of telefoonnummer 
en op welke manier u over de rotonde reist. Dat kan door onderstaande enquête in te 
vullen of een mail te sturen naar pjvdvalk@Delft.nl. 
 
PLAATS EN TIJD 

- Donderdag 10 september 
- Winkelcentrum In de Hoven, Unit 71B  
- Inloop 19:00.   Start: 19:30.   Einde: ca 21:30 uur 

 
Heeft u geen tijd maar wilt wel uw mening achter laten? 
Vul dan onze enquête in. Dat kan t/m 8 september 2020 
Dit kan online op: https://nl.surveymonkey.com/r/qr_code/7PZ7MVG 
 of via deze QR code 
 
 
 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Marjon Kok Bert van der Woerd Gerrit Jan Valk Coby de Koning 
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